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actie 
In alle stadsdelen hebben SP’ers ook het afgelopen jaar weer op uiteenlopende 
onderwerpen acties gevoerd. Zo is in zowel Oud-West als Noord een enquête over 
zondagsopenstelling afgenomen onder winkeliers, voerde de SP in De Baarsjes actie 
voor meer kleinschalige speelplekken en protesteerde men in Oost/Watergraafsmeer 
met bewoners tegen de misstanden bij de renovatie in de Dapperbuurt. Ook is in 
bijna alle stadsdelen meegedaan aan de landelijke campagne ‘Buurten in de Buurt’, 
waarmee veel informatie is verkregen over wat er leeft in de verschillende buurten 
van Amsterdam. 
Stedelijke acties waren er het afgelopen jaar onder andere voor het behoud van ID-
banen, tegen bezuinigingen op de AWBZ, en voor een raadsenquête naar de kosten 
van de Noord-Zuidlijn. Hierbij was steeds sprake van een goede coördinatie tussen 
‘actie en fractie’. 
Vanzelfsprekend heeft Amsterdam ook meegewerkt aan verschillende landelijke SP-
acties. 
 
communicatie 
Om het persbeleid te verbeteren en ook op stadsdeelniveau beter te communiceren 
via de media, is het afgelopen jaar het redactieteam versterkt. Dit team bestaat uit 
een lid van elke actieve ledengroep en de redactie van ’t Amsterdammertje en de 
website, waardoor korte lijnen ontstaan. Door middel van verschillende scholingen is 
aandacht gegeven aan het belang van goed persbeleid en manieren om dit vorm te 
geven. Verder heeft de gemeenteraadsfractie een communicatiemedewerker 
aangesteld. 
De website wordt steeds beter bijgehouden, hoewel sommige actieve ledengroepen 
nog altijd achterblijven in hun communicatie. Ook is de website verbeterd, onder 
andere is er nu de mogelijkheid filmmateriaal te plaatsen. 
De verspreiding van de ZO krant en de afdelingskrant Rooie Amsterdammer wordt 
door de verschillende groepen steeds beter gestructureerd. De oplage van deze 
kranten lag het afgelopen jaar steeds rond de 100.000. 
 
organisatie 
Helaas is in het afgelopen jaar het ledenbestand van onze afdeling gedaald van 3183 
(maart 2008) naar 3054 (maart 2009). Leden die opzeggen geven daar zeer 
uiteenlopende redenen voor. 
In de hele afdeling is het afgelopen jaar begonnen met voorbereidingen van de 
(deel)raadsverkiezingen van maart 2010. In de meeste stadsdelen liggen die 
voorbereidingen tot nu toe op schema. In drie stadsdelen (Osdorp, Bos en Lommer 
en Zuideramstel) is besloten niet verder te streven naar verkiezingsdeelname in 
2010, maar in plaats daarvan de komende jaren te werken aan de organisatie van 
een goede, actieve lokale groep SP’ers. 
De afdelingsraad is de afgelopen periode verbeterd. Er is meer ruimte gekomen voor 
inbreng vanuit de stadsdelen en gelegenheid om te leren van elkaars ervaringen. 
 
scholingen en bijeenkomsten 
Het afgelopen jaar zijn er weer veel scholingen en bijeenkomsten georganiseerd 
(zoals kennismaking met de SP, sociale cohesie, bouwen en slopen, tweedeling, 
kredietcrisis). Deze bijeenkomsten worden steeds beter bezocht. Met behulp van 
evaluatieformulieren worden successen en verbeterpunten in kaart gebracht. Verder 



is in 2008 de tweede Amsterdamse kaderscholing afgerond en de derde 
kaderscholing van start gegaan. 
Elke laatste vrijdag van de maand vindt het Politiek Café van de SP plaats, met 
steeds een ander onderwerp. Inhoudelijk waren de bijeenkomsten het afgelopen jaar 
geslaagd, maar de bezoekersaantallen blijven achter bij de verwachtingen. 


